



MOVES#86 Tatia Shaburishvili | Redmond Entwistle »Blissful minutes« 28 April 2015

(please scroll down for German version)

MOVES#87 Awst & Walther »Instrumental Environments II«

Presentation

26 May 2015, 8:30pm

Dear Friends,

Image Movement is delighted to host an evening with Awst & Walther.

Awst & Walther is a berlin-based artist duo working in an extended sculptural room. Bringing their theoretical abstracts to an interventional life and vice-versa, their artistic approach involves collaboration and exchange with scientists and researchers from different fields to generate a discursive framework for their concepts.

In their ongoing series »Instrumental Environments« **Manon Awst** and **Benjamin Walther** question the construction of world systems by human beings. The focus lies on the question of how our environments are structured, controlled and marked through cultural conditions, and at the same time disrupted and affected through unpredictable factors which push to the edge of chaos.

At Image Movement **Awst & Walther** will hold a lecture performance, in an ad-hoc interaction with invited guests.

The artists will be present.

Admission is free.

.....

MOVES#87 Awst & Walther »Instrumental Environments II«

Presentation

26. Mai 2015, 20.30 Uhr

Liebe Freunde,

Image Movement freut sich auf einen Abend mit Awst & Walther.

Awst & Walther ist ein Berliner Künstler-Duo, das in einem erweiterten skulpturalen Raum arbeitet. Ihr künstlerischer Ansatz beinhaltet Zusammenarbeit und Austausch mit WissenschaftlerInnen und ForscherInnen aus den unterschiedlichsten Disziplinen. So stecken sie einen diskursiven Rahmen ihrer Konzepte ab und erwecken theoretische Fragestellungen zu interventionistischem Leben.

In ihrer Reihe »Instrumental Environments« befragen **Manon Awst** and **Benjamin Walther** die Konstruktion unserer Weltsysteme: wie *Umgebung* strukturiert, kontrolliert und durch kulturelle Bedingungen markiert wird, aber gleichzeitig durch unvorhersehbare Faktoren und Störungen immer auch die Grenze zum Chaos beinhaltet.

Bei Image Movement werden **Awst & Walther** eine *lecture performance* präsentieren – in einer Ad-hoc-Interaktion mit geladenen Gästen.

Die Künstler werden anwesend sein.

Der Eintritt ist frei.

(image courtesy of the artists)

.....
Image Movement | Artist Films, Films on Art, Artists Records
Oranienburger Strasse 18 | D-10178 Berlin | Mo–Sa, 11am–7pm
Tel +49-30 - 308 819 780 Fax +49-30 - 288 840 352
info@imagemovement.de | www.imagemovement.de